
 
 
 

Protokoll Årsmöte för Svensk Förening för Cariologi 

Datum: Fredagen 16 augusti 2019 13.30-15.00   

Lokal: Långholmens konferenshotell, Stockholm  

Närvarande; Hans Sandberg, Alfheidur Astvaldsdottir, Anita Häggblom, Marie Borgeström 
Larsson, Wibeke Nettelman, Viveca Andersson-Plyming, Kerstin Larsson, Anna Nordström, 
Cecilia Johanson, Charlotte Simark Mattson, Peter Lingström, Yoichi Ishizuka, Kerstin 
Wennerholm-Björk, Cajsa Fabricius, Lena Karlsson, Malin Stensson, Peggy Näsman, Torgny 
Alstad, Lars Gahnberg, Nivetha Gavriilidou, Franziska Hetrodt, Dan Ericson, Marie 
Nordström, Gunnel Hänsel Petersson, Björn Ekbom, Maria André, Ulrika Funegård, Anders 
Hedenbjörk Lager, Pernille Magnusson, Daniela Vidojevic, Elisabeth Augustinsson 
Palmqvist 

§ 1 Årsmötets öppnande av ordförande Hans Sandberg  

§ 2  Årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

§ 3 Dagordningen godkändes 

§ 6  Till justeringsmän valdes Lena Karlsson och Ulrika Funegård 

§ 7 Protokoll från årsmötet 2018 godkändes och lades till handlingarna.  

§ 8 Verksamhetsberättelse för 2018 lästes upp, godkändes och lades till 
handlingarna. 

§ 9 Revisionsberättelse för 2018 lästes upp av fAnders Hedenbjörk Lager och 
tillstyrktes.                     

§ 10 Val av två revisorer; Marie-Louise Åkesson sitter kvar samt Torgny Alstad 
tillkommer 

§ 11 Kassörens rapport. Ekonomin är fortsatt god. 

§ 12 Beslut om förändring av styrelsens sammansättning diskuterades. Fördelarna 
med att styrelsen sitter på samma ort övervägde. Arbetsgruppen för cariologins 
framtid den sk Task force där representanter från alla lärosätena ingår ges 
istället en tät koppling till styrelsen genom adjungering.  



 
 
§ 13 Samgående/samverkan med SFORM. Hans redogjorde för hur läget är. Förslag 

att ge den kommande styrelsen i Malmö uppdrag att sondera och att vi fortsatt 
håller kontakten med dem. 

§14 SoS Nationella riktlinjer. Lägesrapport har getts under ämneskonferensen. Vår 
framtida aktiva medverkan kan bli aktuell i samband med framtagningen av 
indikatorer. 

§ 15 Certifiering. Lars Gahnberg tog upp frågan om problem för Stockholm med att 
handleda inför certifiering. Går det att göra på distans? Behöver se över regler/ 
jämföra med nya ST-upplägget. 

Diskussion om att uppdatera en grupp som har funnits. Peter Lingström tar på 
sig ansvaret att tillsammans med nya styrelsen i Malmö bilda en grupp med 
uppdrag ta fram utbildningskrav, granska ansökningar, utse handledare mm. 
Peter Lingström sammankallar. 

 

§ 16 Stipendium 2019. Göteborg ska utse en stipendiat som meddelas på 
riksstämma. 

§ 17  Övriga frågor. Nästa års ämneskonferens äger rum i Umeå.  De återkommer 
med förslag på datum senare halvan av augusti 2020. 

 

§ 18   Ordförande tackade årsmötesdeltagarna för deras medverkan och avslutade 
sedan mötet. 

 

 __________________________              __________________________________ 

Marie Borgeström Larsson  Hans Sandberg 
Sekreterare   Ordförande 

 

Justeras      

__________________________       _________________________________ 

Lena Karlsson  Ulrika Funegård 


